

補票表格 TICKET UPGRADE FORM

*請刪去不適用者 please delete where appropriate

訂戶姓名 NAME OF SUBSCRIBER

訂戶號碼 SUBSCRIPTION NO.

地址 ADDRESS

電郵 EMAIL

聯絡電話 CONTACT NO.

本人欲將優惠門票轉換至成人門票 I WOULD LIKE TO UPGRADE MY CONCESSIONARY TICKET(S) TO ADULT TICKET(S)			辦事處專用 FOR OFFICE USE ONLY
音樂會日期 CONCERT DATE DD/MM	票數 NO. OF TICKET(S)	座位號碼 SEAT NO.	

請以支票「抬頭：香港管弦協會」補回差價。

Please pay the price difference by cheque payable to "The Hong Kong Philharmonic Society Limited".

條款細則 Terms and Conditions

請填妥表格，以支票繳付補票差額「抬頭：香港管弦協會」，並連同閣下之優惠門票，於音樂會舉行前最少十個工作天郵寄回樂團票務部。請於音樂會當日演出前三十分鐘到港樂接待處取票。

Please submit your request by completing this form and mailing it back to our ticketing office together with the concessionary ticket(s) and the price difference payment by cheque [payable to: The Hong Kong Philharmonic Society Ltd] at least TEN working days before concert. Please pick up your ticket(s) at our reception counter on the concert day 30 mins before concert begins.

每張套票可免手續費換票或補票一次，其後每次更改均會收取港幣10元手續費。

Each subscription ticket can be swapped or upgraded once for free. Any subsequent changes are subject to a service fee of \$10 per ticket.

如欲以郵寄方式取票，請於方格內加上剔號。 Check this box if you prefer to receive your ticket(s) by mail.

香港管弦樂團票務部 Hong Kong Philharmonic Orchestra Ticketing Office

香港九龍尖沙咀香港文化中心行政大樓八樓

Level 8, Administration Building, Hong Kong Cultural Centre, Tsim Sha Tsui, Kowloon, Hong Kong

Enquiries 查詢 | 2721 2332 | ticketing@hkphil.org

如有爭議，香港管弦協會有限公司保留最終決定權 The Hong Kong Philharmonic Society Limited reserves all rights of final arbitration in case of any dispute.